
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 3 9  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 16.12.2020 г. 

Днес,  16.12.2020 г. онлайн чрез платформата WEBEX се проведе редовно 

заседание на Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

09.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 10 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъствали: д-р Антон Койчев, Милка Христова, проф. Асен Николов, проф. Иво 

Петров, Малина Едрева, д-р Веселин Милев, Михаил Паргов, Албена Кръстева, Яна 

Тодоранова, Диана Тонова. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред бяха направени предложения за допълнение, описани в 

отделен дневен ред. 

 

Д-р Койчев предложи първо да се разгледат трите точки от основния дневен ред, 

след това – докладите на районните кметове за „топъл обяд в условията на 

пандемията от Ковид 19“, докладите на районни кметове за „Патронажна грижа“, 

след което да се продължи с останалите точки. 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, https://council.sofia.bg/ 



Въздържали се - 
 

По т. 1 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА20-ВК66-10604/09.12.2020 г. относно 

приемане на Годишен план – график за 2021 г. за дейността на Столична програма 

„Социални иновации“ 

Мина Йовчева представи накратко доклада. През 2020 година са финансирани 20 

проекта, които са адаптирани към извънредната обстановка в страната. В началото на 

следващата година ще излезем с доклад. Искам да благодаря на д-р Койчев, г-жа 

Тодоранова и г-жа Кръстева, които са членове на нашия програмен съвет. 

Проф. Николов – Днес имам заседание на комисията в МЗ, трябва да отида там и трябва 

да подпиша лично документи. Делегирам правата за гласуване, подкрепям решенията 

на комисията. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 
 
 
По т. 2 от дневния ред: Доклад вх.№СОА20-ВК66-8157/19/10.12.2020 г. относно 

кандидатстване по процедура за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

(БФП) BG05M9OP001-1.096 „Детски кътове“, Приоритетна ос 1: „Подобряване 

достъпа до заетост и качеството на работните места“, Оперативна програма 

„Развитие на човешките ресурси“ 2014-2020 (ОП РЧР). 

 



И. Савина представи доклада. Детските кътове ще се ситуират на места, които са 

подходящи. Те са деца на служители на Столична община и на р-н „Триадица“. 

Средствата за освежаването на помещението в р-н „Триадица“ ще бъдат осигурени от 

бюджета на района. 
Д. Божилов – Сградата, в която ще се обособи детският кът, беше ремонтирана основно 

преди 1-2 години, така че това е и аргументът за необходимата сравнително малка сума 

за доосвежаване на помещенията. 
 
М. Христова – Ще подкрепя доклада. Относно ефикасността и целесъобразността на 

услугата – децата в р-н Триадица са на различна възраст. По колко часа ще бъдат 

децата там, в какво ще се изрази тяхното присъствие – занималня, забавление? 

Заплатата е изключително висока. /След това изложението се накъсва и не се чува/ 
 
Г. Патраков – За възнаграждението на лицата, които ще бъдат наети – това е изискване 

на програмата. Те определят сумата. Нашите разчети показват, че могат да бъдат наети 

5 лица – 3 в „Искър“ и две в Триадица. Допълнително ще бъде дефинирано в рамките 

на обученията какво точно ще правят тези лица. 
 
Проф. Цачева – Заплатата е бетонирана, но не и с какво точно ще се занимават. Трябва 

да знаем как ще се обучават, как ще се възпитават децата. Защо не е разработено? 
 
Д. Божилов – Помещенията са две за децата в различна възраст. Те ще имат различни 

занимания. В социалния отдел сме разработили различни обучения, включително и по 

метода Монтесори. 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 
Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 
 
По т. 3 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА20-ВК08-14745/3/10.12.2020 г. относно 

отпускане на средства от бюджета на Столична община под формата на 



безлихвено заемообразно финансиране с цел разплащане на разходи за трудови 

възнаграждения и осигуровки за сметка на работодателя за лицата на длъжност, 

„личен асистент“ съгласно закона за личната помощ (ЗЛП) и тристранно 

споразумение между НОИ, АСП и Район „Лозенец“. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага в т. 1 

следното изменение: 

Текстът „...от бюджета на Столична община...“ да се чете „...от бюджета   на р-н 

„Лозенец...“ 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров – за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов – за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 
  

От т. 4 до т. 7 вкл. заседанието се води от Малина Едрева. 

По т. 4 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА20-ВК66-10546/08.12.2020 г. относно 

продължаване срока на ликвидация на „Диагностично консултативен център X – 
София“ ЕООД – в ликвидация и „Медицински център XVI - София“ ЕООД – в 

ликвидация. 

Г-жа Едрева дава думата на Яна Тодоранова 

Я. Тодоранова – Това е процес, който е стартирал далеч преди нашия мандат. Имаме ли 

ясна прогноза кога ще приключи този процес? 



Д-р Койчев – Имаме. Винаги могат да възникнат някакви вземания или нещо, което не 

е установено от ликвидатора. Но времевият хоризонт започва да се изяснява. При ДКЦ 

Х сме пред финал. Същото мога да кажа почти и за МЦ ХVІ. Д-р Барбалов има нещо да 

добави. 

Д. Барбалов – Надявам се това да е последното удължаване и да приключим тази сага 

по ликвидацията. 

М. Христова – В доклада ликвидаторът е посочил, че във връзка с приключване на 

финансовата година, той е длъжен да изготви ГФО за 2020 година, да изготви крайния 

ликвидационен баланс, т.е. посочил е към 30.06. се очаква ликвидационният процес да 

приключи. Трябва да съдействаме за това. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 
 

По т. 5 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА18-ВК66-5437/14/08.12.2020 г. относно 

продължаване на срока на заеми, предоставени от Столична община на 

„Медицински център I- Банкя“ ЕООД – в ликвидация. 

Д-р Койчев – Общо взето всички сме запознати със ситуацията. Там процесът не е 

толкова напреднал, тъй като стартира по-късно, но също имаме приличен времеви 

хоризонт. Докладите на ликвидатора всички ги четат, така че имаме достатъчно 

информация. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 



Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

По т. 6 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА20-МЦ29-560/3/08.12.2020 г. относно 

даване на съгласие „Диагностично-консултативен център XIV - София“ ЕООД да 

закупи със собствени средства дълготраен материален актив – дигитален 

рентгенов мамограф. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

 



По т. 7 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА20-МЦ29-530/3/08.12.2020 г. относно 

увеличаване на капитала на „Диагностично-консултативен център XV-София“ 

ЕООД чрез непарична вноска и утвърждаване на актуализиран учредителен акт 

на дружеството. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

По т. 8 от дневния ред: Писмо № СОА20-МЦ29-596/10.12.2020 г. относно 

изпълнение на Решение № 516/22.10.2020 г. на СОС 

Комисията приема писмото за сведение. 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 

По т. 9 от дневния ред: Покана № СОА20-МЦ29-599/10.12.2020 г. за определяне на 

представител в конкурсна комисия – 29.12.2020 г., 14.00 ч 

Комисията определя Яна Тодоранова. 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 



Против - 
Въздържали се - 
 

По т. 10 от дневния ред: Покана № СОА20-МЦ29-601/10.12.2020 г. за определяне на 

представител в конкурсна комисия – 12.01.2021 г., 13.00 ч. 

Комисията определя д-р Антон Койчев. 

Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р Койчев предлага докладите от т. 1 доп. до т. 11 доп. и от т. 18 доп. до т. 20 доп. 

да бъдат гласувани „ан блок“ с унифициран проект за решение: 

Комисията подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да добие следния вид: 
1. Дава съгласие на район „...“-СО, да кандидатства по Оперативна програма за 

храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция 

BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, 
за финансиране по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ 
2. Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по 

смисъла на Закона за публичните финанси. 
3. Възлага изпълнението на решението на кмета на район „....“ - СО 

 

М. Христова – Имам въпроси: Дали имаме яснота как ще бъдат финансирани 

административните разходи, ако се налага  авансово финансиране, дали ще бъде от 

Столична община. Изрично е посочено в становището на г-н Барбалов, че 

финансирането следва да бъде от бюджета на съответния район. 

Д. Барбалов – Христова много точно постави въпроса. Заемообразните финансирания 

към районите в момента доста силно са желани. Ние на практика нито виждаме, нито 

контролираме. Възприели сме практиката съответните финансирания да са от бюджета 

на районите. Това е стимул средствата да се управляват добре, да се търсят плащанията 

от упрвляващите органи и съответно да бъдат по-бързо възстановявани по бюджета. 
Бих искал да дам пример с направление, което не е район, но е много показателен. Има 

заявление за междинно плащане през май месец, то не е верифицирано към ноември 

месец, и вместо да работят с управляващия орган, за да получат плащане по 

междинното плащане, те готвят доклад за 1.7 млн лв. заемообразно финансиране от 

бюджета на общината. Ние силно възразихме и се оказа, че междинното плащане може 



да се случи. Въпрос на отговорност. Всеки, когато отговаря за собствения си бюджет, 

се отнася доста дисциплинирано. 

Д.р А. Койчев – Ще предложа това унифицирано решение за гласуване. 

Комисията подкрепя предложението на председателя на комисията. 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

По т. 1 доп. от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16150/14.12.2020 г. относно 

даване на съгласие район „Нови Искър“ – Столична община, да кандидатства с 

проект по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

по Операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от 

COVID-19“, финансирана по Оперативна програма за храни и/или основно 

материално подпомагане 

Въз основа на състоялите се разисквания, становище № СОА20-ВК08-
15605/1/14.12.2020 г., писмо № СОА20-ВК08-15605/3/15.12.2020 г. от Д. Барбалов – 
зам.-кмет на СО, и становище № СОА20-ВК08-15972/1/15.12.2020 г. от А. Атанасова – 
зам.-кмет на СО, беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да добие следния вид: 

4. Дава съгласие на район „Нови Искър“-СО, да кандидатства по Оперативна 

програма за храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция 

BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, 
за финансиране по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ 
5. Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по 

смисъла на Закона за публичните финанси. 
6. Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Нови Искър“ - СО 

 



Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

По т. 2 доп. от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16145/14.12.2020 г. относно 

даване на съгласие район „Люлин“ – Столична община, да кандидатства по 

процедура за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по Операция 

BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, 

финансирана по Оперативна програма за храни и/или основно материално 

подпомагане 

Въз основа на състоялите се разисквания, становище № СОА20-ВК08-
15605/1/14.12.2020 г., писмо № СОА20-ВК08-15605/3/15.12.2020 г. от Д. Барбалов – 
зам.-кмет на СО, и становище № СОА20-ВК08-15972/1/15.12.2020 г. от А. Атанасова – 
зам.-кмет на СО, беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да добие следния вид: 

1. Дава съгласие на район „Люлин“-СО, да кандидатства по Оперативна програма 

за храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция 

BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, 
за финансиране по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ 
2. Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по 

смисъла на Закона за публичните финанси. 
3. Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Люлин“ - СО 

 
 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 



Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

По т. 3 доп. от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16123/14.12.2020 г. относно 

даване на съгласие район „Надежда“ – Столична община, да кандидатства 

самостоятелно по Операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на 

пандемията от COVID-19“, финансирана по Оперативна програма за храни и/или 

основно материално подпомагане 2014-2020 г., определяйки дейността по 

предоставяне на топъл обяд като местна дейност по смисъла на Закона за 

публичните финанси 

Въз основа на състоялите се разисквания, становище № СОА20-ВК08-
15605/1/14.12.2020 г., писмо № СОА20-ВК08-15605/3/15.12.2020 г. от Д. Барбалов – 
зам.-кмет на СО, и становище № СОА20-ВК08-15972/1/15.12.2020 г. от А. Атанасова – 
зам.-кмет на СО, беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да добие следния вид: 

1. Дава съгласие на район „Надежда“-СО, да кандидатства по Оперативна 

програма за храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция 

BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, 
за финансиране по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ 
2. Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по 

смисъла на Закона за публичните финанси. 
3. Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Надежда“ - СО 

 
 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 



Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров – за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 
 

По т. 4 доп. от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16081/14.12.2020 г. относно 

предоставяне на заемообразни средства във връзка с изпълнение на дейности по 

Оперативна програма за храни и/или основно материално подпомагане -
процедура BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от 

COVID-19“, 

Комисията подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да добие следния вид: 
1 Дава съгласие на район „Овча купел“-СО, да кандидатства по Оперативна 

програма за храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция 

BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, 
за финансиране по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ 
2 Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по 

смисъла на Закона за публичните финанси. 
3 Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Овча купел“ - СО 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 



Диана Тонова - за 
 
По т. 5 доп. от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16080/14.12.2020 г. относно даване 

на съгласие за кандидатстване на район „Оборище“ – СО с проектно предложение по 

Процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG05FMOP001-
5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“ на Оперативна програма 

за храни и/или основно материално подпомагане и определяне на дейността по 

предоставяне на топъл обяд като местна дейност по смисъла на Закона за публичните 

финанси 

Комисията подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да добие следния вид: 
1 Дава съгласие на район „Оборище“-СО, да кандидатства по Оперативна 

програма за храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция 

BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, 
за финансиране по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ 
2 Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по 

смисъла на Закона за публичните финанси. 
3 Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Оборище“ - СО 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

По т. 6 доп. от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16058/11.12.2020 г. относно 

кандидатстване по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ по Операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия 

на пандемията от COVID-19“ 

Комисията подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да добие следния вид: 
1 Дава съгласие на район „Връбница“-СО, да кандидатства по Оперативна 

програма за храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция 



BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, 
за финансиране по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ 
2 Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по 

смисъла на Закона за публичните финанси. 
3 Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Връбница“ - СО 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

По т. 7 доп. от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16038/11.12.2020 г. относно 

кандидатстване за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по Операция 

BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“ на 

Агенция за социално подпомагане  по Оперативна програма за храни и/или 

основно материално подпомагане 2014-2020 г. 

Комисията подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да добие следния вид: 
1. Дава съгласие на район „Витоша“-СО, да кандидатства по Оперативна 

програма за храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, 
Операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията 

от COVID-19“, за финансиране по процедура за директно предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ 
2. Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по 

смисъла на Закона за публичните финанси. 
Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Витоша“ - СО 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 



Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

По т. 8 доп. от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16012/11.12.2020 г. относно 

кандидатстване за финансиране процедура за директно предоставяне на 

безвъзмезнда финансова помощ по Операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл 

обяд в условия на пандемията от COVID-19“ 

Комисията подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да добие следния вид: 
1 Дава съгласие на район „Възраждане“-СО, да кандидатства по Оперативна 

програма за храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция 

BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, 
за финансиране по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ 
2 Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по 

смисъла на Закона за публичните финанси. 
3 Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Възраждане“ - СО 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 



Диана Тонова - за 

По т. 9 доп. от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-15988/11.12.2020 г. относно 

определяне на дейността по предоставяне на топъл обяд като местна дейност по 

смисъла на Закона за публичните финанси и даване на съгласие на СО район 

„Подуяне“ за кандидатстване по Оперативна програма за храни и/или основно 

материално подпомагане 2014-2020 г., Операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл 

обяд в условия на пандемията от COVID-19“ за финансиране по процедура за 

директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

Комисията подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да добие следния вид: 
1 Дава съгласие на район „Подуяне“-СО, да кандидатства по Оперативна програма 

за храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция 

BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, 
за финансиране по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ 
2 Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по 

смисъла на Закона за публичните финанси. 
3 Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Подуяне“ - СО 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

По т. 10 доп. от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16169/15.12.2020 г. относно 

кандидатстване на СО-район „Сердика“ по Операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 – 
Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“ на Оперативна програма за 

храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020 г., 

Комисията подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да добие следния вид: 



1 Дава съгласие на район „Сердика“-СО, да кандидатства по Оперативна програма 

за храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция 

BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, 
за финансиране по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ 

2 Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по 

смисъла на Закона за публичните финанси. 

Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Сердика“ - СО 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

По т. 11 доп. от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-15972/11.12.2020 г. относно 

публикувана покана за представяне на заявления за финансиране по процедура за 

директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по Операция 

BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“ 

Комисията подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да добие следния вид: 

1 Дава съгласие на район „Кремиковци“-СО, да кандидатства по Оперативна 

програма за храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция 

BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, 
за финансиране по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ 

2 Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по 

смисъла на Закона за публичните финанси. 

3 Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Кремиковци“ - СО 



 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

 

По т. 12 доп. от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-15867/10.12.2020 г. относно 

осигуряване на заемообразно финансиране от бюджета на р-н „Красно село“, във 

връзка с изпълнението на проект „Район Красно село – по-близо до гражданите-
патронажна грижа“ по Оперативна програма „РЧР“ 201-2020 г., процедура 

BG05MOP001-2.101 „Патронажна грижа за възрастни хора и лица с увреждания – 
Компонент 3“, финансиран съгласно договор за предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ с регистрационен номер BG05MOP001-2.101-0178-С01/23.06.2020 

г. по проектно предложение, одобрено с решение № РД 05-163/26.05.2020 г. 

Р. Станиславова – Ежедневно р-н „Красно село“ обслужва над 200 граждани. Ние 

много рано сме дали своите отчети към ОП РЧР, но тази програма обхваща цялата 

страна. Може би ресурсът не е достатъчно, за да верифицират срочно нашите разходи. 

Имаме уверението, че е възможно да имаме верифицирани 20 000 лева. Може и да не се 

налага да ги ползваме тези средства заемообразно.  

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 



Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

По т. 13 доп. от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-15605/04.12.2020 г. относно 

заемообразно отпускане на средства от бюджета на Столична община за 

разплащане на разходи по договор за предоставяне на безвъзмездна помощ № 

BG05MOP001-2.101-0181-С01 

Докладът го представя г-жа Бачева – зам.-кмет на р-н „Слатина“ – Причините са 

същите, като в р-н „Красно село“. 

Комисията подкрепя доклада, като предлага следните изменения в проекта за решение: 
 
В преамбюла на проекта за решение, да се заличи текста: „…от бюджета на Столична 

община“ като вместо него се запише следния текст: „ от бюджета на Район „Слатина“. 
В. т. 1 текстът „ Предоставя от бюджета на Столична община временен безлихвен 

заем...“ да се чете „ Дава съгласие за заемообразно предоставяне на средства от 

бюджета на р-н „Слатина...“ 
т. 3 да добие следния вид: „Отпуснатите средства по т. 1 да бъдат възстановени по 

бюджета на р-н „Слатина“ след верифициране на междинно искане за плащане по 

изпълнение на дейностите по проекта“ 
в т. 4 от проекта за решение, текстът: „…на кмета на Столична община“ да се заличи 

като вместо него се запише: „ на кмета на район „Слатина“. 
 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 



Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова – за 

Т. 14 доп. се води от г-жа Малина Едрева 

По т. 14 доп. от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК66-10772/14.12.2020 г. относно 

даване съгласие на изпълнителните директори и управителите на общински 

лечебни заведения да прехвърлят за следващата календарна година 

неизползваните платени неприсъствени дни 

Д-р Койчев представи аргументите за доклада. 

Д. Тонова – по отношение на правните основания ми се струва, че трябва да включим и 

основанията, които са включени в КТ, тъй като те са единственото правно основание за 

отлагане на отпуските, чл. 176, ал. 1, т. 2. 

Д-р Койчев – При договорите за управление важат ли разпоредбите на Кодекса на 

труда? 

Д. Тонова – Смятам, че става дума за конкретни оправомощавания, и с правата, които 

черпят те от КТ, би следвало и от съответната правна разпоредба, която ограничава или 

продължава действието на тази, която им дава права. Правата за отпуски са на база КТ. 

М. Христова – Поддържам казаното от Д. Тонова, ще бъдем по-убедителни. Но ще 

трябва да имаме молба от управителите. 

Д-р Койчев – Нека се включи и юристът на дирекция „Здравеопазване“. 

О. Лютаков – Изготвяйки и предлагайки на вашето внимание този доклад, не сме 

включили и текст от Кодекса на труда предвид факта, че по аналогия определени 

действия се приравняват към трудовото законодателство. Това е особен вид договор по 

ЗЗД. Ние тук сме приложили нормите, които регламентират тези взаимоотношения – 
съответно Наредбата за ОЛЗ, ползват се платени неприсъствени дни в рамките на една 

календарна година. Т.е. даването на правото на тези неприсъствени дни. Тук се 

разграничаваме от нормата на КТ. Позоваваме се на Наредбата и на клаузите в 

договорите за управление. 

Д- Тонова – Не можем да твърдим, че Наредбата ще ни бъде основанието за определяне 

на отпуските. Това е заложено в Кодекса на труда. Смятам, че тази норма е приложима. 

М. Христова – Аз също смятам, предвид положението, че в договорите за управление 

нашите трудови и осигурителни права са изцяло по КТ и КСО, вписването на тази 



норма само ще допълни решението. Т.е. ще имаме плюс петитум. Не е във вреда на 

решението. 

О. Лютаков – Ние се съгласяваме с общинските съветници, но хипотезата в КТ са 

взаимоотношенията между работодател и служител. Договорите за възлагане на 

управление нямат характера на работодател и служител. Това е друг вид договор. 

М. Христова – Говорим за приравняване на взаимоотношения. 

Д. Тонова – Излишен е този спор. Той е на ниво „студенти“. Няма нужда да ми 

обяснявате за какъв вид договор става въпрос. Ние говорим за прилагане на разпоредби 

по КТ, относими към случая. Дали договорите формално са едни или други, няма 

отношение към случая. 

Д-р Койчев – Г-жа Христова, правите ли предложение за допълнение в правните 

основания, за което току-що имахме дискусия? 

М. Христова – Да, това няма да попречи. 

Д-р Койчев – Аз лично се притеснявам да не би да усложним приложението на 

решението. Но щом вие имате подобно становище, че това само ще подсили правните 

аргументи, съм склонен да се съглася с вас. 

М. Христова – Само трябва да имаме формално по една молба от управителите. 

М. Едрева – Предлагам да се гласува, заедно с допълнението, формулирано от 

вносителя М. Христова. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага в 

правните основания да се допълни чл. 176, ал. 1, т. 2 от Кодекса на труда. 
 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 



Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

Т. 15, 16 и 17 доп. се водят от г-жа М. Христова. 

По т. 15 доп. от дневния ред: Доклад № СОА20-МЦ29-583/2/14.12.2020 г. относно 

предоставяне на целева субсидия и даване съгласие на „Втора МБАЛ-София“ ЕАД 

да закупи дълготраен материален актив 

Д-р Койчев – Болницата е на първа линия от началото на епидемията. Стерилизаторът е 

натоварен четирикратно. Той е закупен през 2008 година. Необходимостта е от спешен 

порядък. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

По т. 16 доп. от дневния ред: Доклад № СОА20-МЦ29-594/2/15.12.2020 г. относно 

даване на съгласие „Пета МБАЛ-София“ ЕАД да закупи със собствени средства 

дълготраен материален актив 

Д-р Койчев – Става въпрос за CR – система, поради голямата натовареност на звеното 

по образна диагностика. Рентгенови снимки се извършват на 2-3 минути. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение 

Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 



Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
 
По т. 17 доп. от дневния ред: Доклад вх. № СОА20-МЦ29-454/3/30.11.20 г. относно 

увеличаване на капитала на „Диагностично-консултативен център V-София“ 

ЕООД чрез непарична вноска и утвърждаване на актуализиран учредителен акт 

на дружеството 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

По т. 18 доп. от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16208/15.12.2020 г. относно 

кандидатстване за финансиране по процедура за директно предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ по Операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл 

обяд в условия на пандемията от COVID-19 

Комисията подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да добие следния вид: 



1 Дава съгласие на район „Искър“-СО, да кандидатства по Оперативна програма 

за храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция 

BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, 
за финансиране по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ 
2 Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по 

смисъла на Закона за публичните финанси. 
3 Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Искър“ - СО 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 10 

За 10 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

По т. 19 доп. от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16147/14.12.2020 г. относно 

даване на съгласие на Столична община – район „Банкя“ да кандидатства за 

финансиране по Операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на 

пандемията от COVID-19, финансирана от Оперативна програма за храни и/или 

основно материално подпомагане 

Комисията подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да добие следния вид: 
1. Дава съгласие на район „Банкя“-СО, да кандидатства по Оперативна програма за 

храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция 

BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, 
за финансиране по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ 
2. Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по 

смисъла на Закона за публичните финанси. 
3. Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Банкя“ - СО 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 8 



За 8 
Против - 
Въздържали се - 
Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова - за 

По т. 20 доп. от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-15938/10.12.2020 г. относно 

публикувана покана за предоставяне на заявления за финансиране по процедура 

за директно предоставяне на бецзвъзмездна финансова помощ по Операция 

BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19 

Комисията подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да добие следния вид: 
1 Дава съгласие на район „Младост“-СО, да кандидатства по Оперативна програма 

за храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция 

BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, 
за финансиране по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ 
2 Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по 

смисъла на Закона за публичните финанси. 
3 Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Младост“ - СО 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 



 

По т. 11 от дневния ред: Разни. 

1. Д-р Койчев – Трябва да разгледаме актуализираните правила на комисията във 

връзка с измененията на Правилника. 

Я. Тодоранова – Дали трябва да включим и онлайн-заседанията на комисията? 

Д-р Койчев – Това е включено. Чл. 5, ал. 3. 

Я. Тодоранова – Струва ми се уместно намаляващ кворум да има само за извънредни 

заседания, тъй като те предполагат спешност. Освен това има по-голяма вероятност 

членовете на комисията да не могат да се включат. 

Д-р Койчев – Ако тази възможност е предвидена в Правилника на СОС, ние се 

съобразяваме с нея. Това е хармонизация на нашите правила с тези на Правилника. 

М. Христова – В правилника, въпреки нашето несъгласие, е включен намаляващия 

кворум. 

Д-р Койчев – Предлагам да гласуваме актуализираните правила. 

Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 

Д-р А. Койчев – за 
М. Христова – за 
Проф. Асен Николов- за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова - за 
Албена Кръстева – за 
 

2. М. Паргов – Пратени са списъци в училищата, за да се попълнят от желаещи 

учители да се ваксинират. Към тези списъци не са включени частните учебни 

заведения – училища, детски градини, занимални. 

М. Едрева – Става въпрос за много важна група, която е част от българското 

образование, и е редно тези учители да бъдат включени в тази гряпа. Г-н 

Барбалов да каже от какво има нужда и в комисията да вземем решение за това. 



Д-р Койчев – Ваксината е доброволна, безплатна, надяваме се и ефикасна. Няма 

да остане необхванат рисков контингент на територията на СО. 

М. Паргов – В заповедта крайният срок е днес. Много по-спокоен съм след 

Вашите уверения. 

3. Я. Тодоранова – Благодаря за изпратените справки за оборудването в общинсикте 

болници. Трябва да видим къде и с какво бихме могли да помогнем или да анализираме 

възможността от поетите ангажименти за обслужване на Ковид-болни. Например Пета 

градска имат обявени 70 легла, но оборудването, което имат, не отговаря. Не очакваме 

едно към едно да е съотношението на всички видове апаратура. Но имат 26 извода за 

кислород на тези 70 легла, пулсоксиметрите са 15 и т.н. на мен ми се струва, че те са 

недооборудвани за обявения брой легла. При лечението на Ковид-болни могат да се 

случват резки флуктуации и изискват постоянно лечение със специализирана 

апаратура. 

Д-р Койчев – Благодаря за проявената съпричастност и загриженост. Ще отговоря с 

едно по-фундаментално изказване – като оставям настрана подхода и загрижеността от 

хода на пандемията, искам да ти кажа, че тази привидна, чисто статистическа, както на 

теб ти се струва, неосигуреност, на практика не е толкова голяма. 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 10.45 часа. 

Протоколът е изготвен на 17.12.2020 г. 
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